
 
 

Školská rada Základní školy Brno, Heyrovského 32, příspěvková organizace 

 
 

Zápis ze 17. schůze 

 
Školské rady Základní školy Brno, Heyrovského 32, příspěvkové organizace 

 

konané dne 1. září 2023 ve sborovně školy 

 

 

 

 

 

Zahájení jednání: 13:00 hod 

 

Přítomni:  Bc. Andrea Koubková, Mgr. Eva Břicháčková, Marek Žic,  

Mgr. Jaroslav Vrbas, Ph.D., Ing. Tomáš Jára 

 

Hosté:  Mgr. Ludmila Eliášová, ředitelka školy 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Program:  

1. Seznámení s novými členy 

2. Schválení školního řádu a pravidel pro hodnocení výsledků vzdělávání žáků v něm 

obsažených 

3. Schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2022/2023 

4. Projednání Školního vzdělávacího programu ROZVOJ platného od 1. 9. 2023 

5. Vyhlášení voleb zástupců zákonných zástupců žáků do školské rady 

6. Diskuze 

 

 



1. Seznámení s novými členy 

  

- za městskou část pan Tomáš Hejl (omluvil se) 

- za pedagogické pracovníky paní Andrea Koubková 

 

 

2. Schválení školního řádu a pravidel pro hodnocení výsledků vzdělávání žáků v něm 

obsažených 

 

Usnesení: 

Školská rada schvaluje Školní řád Základní školy Brno, Heyrovského 32, příspěvkové 

organizace ze dne 1. září 2023 

 

Pro: 5   Proti: 0  Zdržel se: 0    Přítomni: 5 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2022/2023 

 

Usnesení: 

Školská rada schvaluje Výroční zprávu - školní rok 2022/2023 Základní školy Brno, 

Heyrovského 32, příspěvkové organizace.  

 

Pro: 5   Proti: 0  Zdržel se: 0  Přítomni: 5 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

4. Projednání Školního vzdělávacího programu ROZVOJ platného od 1. 9. 2023 

 

Školská rada projednala nový Školní vzdělávací program ROZVOJ, který je platný od 

1. 9. 2023. 

 

 

5. Vyhlášení voleb zástupců zákonných zástupců žáků do školské rady 

 

Paní ředitelka vyhlásí volby nejpozději 13. 10. 2023 a sestaví volební komisi. Návrhy na 

kandidáty bude možné podávat do 31. 10. 2023. Volby proběhnou 14. 11. 2023. 

 

 

6. Diskuze 

 

ŠR diskutovala o: 

- špatném stavu wi-fi sítě ve škole 

- řešení vysokých teplot v letních měsících 

- přechod pro chodce na ulici Přístavní 

- nájezd pro kočárky na schodech vedoucích na prostranství před školou 

- prostranství před školou 

      Zapsala: Mgr. Eva Břicháčková, předsedkyně  


